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Ter informatie.

Groet, BES

van: IEEe mins.
Verzonden: vrijdag 4 september 2020 15:16

aan:AEC) SEI rinvws.ni>
Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

ZN heeft onderstaande bevestigd. Geen problemen qu AL en geen problemen qua afhandeling meerkosten te verwachten dus.

Size

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 09:57

aan:IEE BEN invws.ni>
Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

Top, jewel!

Groet|

van:EXEC minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 09:45

on:EAE
Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

minvws.nl>

hoi,

ik vraag het nog even na bij ZN. Maar het lijkt mij qua AL totaal niet belastend. Natuurlijk moet je als zorgaanbieder wel een test

aanvragen voor je cliént(en) en dit vervolgens bijhouden als onderbouwing van je meerkosten.

En omdat het bij deze testen om zo duidelijke meerkosten gaat die samenhangen met corona verwacht ik daar ook geen

problemen.
Reactie ZN volgt dus nog.

van: IEEEDNEEERED@ invvs. >Verzonden: vrijdag 4 september 2020 08:36

aan:IEEEHEE6 minus n>
Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

Hoi IEKERN
Naar aanleiding van je mail hebben we nog twee vragen:

= En als een huis zonder behandeling integraal wordt getest, ergo Zvw-route, leidt dat nog tot extra administratieve lasten?

= We hebben geen signalen dat meerkostenregeling in praktijk moeizaam verloopt?

Heb jij of ZN hier een antwoord op?

Groet, [XB
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Van: JBEN minvws.nl>

Verzonden: donderdag 3 september 2020 15:2

CC: 5.1.2e J 51.2e @min

Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

Ter info alvast. Het ijkt me goed als jullie hiervan op de hoogte zijn. Door beleidswijziging testen zullen zorgaanbieders vast

vaker een beroep gaan doen op de beleidsregel meerkosten voor vergoeding daarvan. Ik verwacht verder dat we in de

kerngroep volgende week wel aandacht zullen hebben voor de situatie na 31-12 (hoe we vervolg op bestaande beleidsregels
gaan invullen, want ook het testen zal dan nog wel even doorgaan...).

groet,

van:[EECHEEXECN© invws.o>
Verzonden: donderdag 3 september 2020 13:36

Onderwerp: RE: Q&A's over vergoeding kosten testen

Dat denk ik wel. Is het denk je nog nodig om ZN te informeren dat met beleidswijziging van deze week m.b.t. het testen het

gebruik van de beleidsregel waarschijnlijk zal toenemen?

Groet,

Dubbel
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